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ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’AMPA 

 
Data:  Divendres, 15 de novembre de 2013 
Hora:  22:00 h. 
Lloc:  Sala de Professors CEIP Mediterrani 
Assistents: Mariam Cortelles (Vocal), Mª José Martínez (presidenta), Vicky Peris, 
José Tarazón (tresorer), Pilar Pérez, Carmen López, Sergio Andreu, Teresa Navarrete, 
Ana Borredà, Vicente Salvador (vocal) i Albert Moncusí (secretari). 
 
Ordre del dia: 
 
1. Deutes i comptes escola matinera 
Hi ha una família que segueix devent 165€ de maig. S’acorda enviar una nota al pare i 
a la mare pregant que paguen i indicant que, en cas contrari, no se’ls podrà prestar 
més el servei. En qualsevol cas, la matinera segueix tenint un bon estat de comptes. 
 
2. Preparació de l'assemblea ordinària anual 
 
S’acorda convocar reunió d’Assemblea general ordinària per al dimecres, 4 de 
desembre, a les 21:00h en primera convocatòria i 21:30h en segona, amb el següent 
ordre del dia: 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de l’assemblea anterior 
2. Gestió econòmica del curs 2012/13 
3. Pressupost econòmic per al curs 2013/14 
4. Aprovació, si escau, de la proposta de beneficis per a associats/ades a l’AMPA 
5. Torn obert de paraules 

 
El tresorer exposa l’estat de comptes, en què destaca la important participació (més de 
4000€) de suport a l’escola per a infraestructures diverses (pissarres digitals, etc...). 
S’acorda facilitar la informació a les famílies perquè sàpiguen d’aquestes aportacions, 
adjunt a l’assemblea. S’acorda traslladar a la direcció que en el pressupost de 2014 es 
rebaixi aquest capítol per a fer lloc a altres. 
 
Crida l’atenció que s’han ingressat 160€ de Conselleria per ajut a ús del valencià de 
2010. 
 
Es decideix, també, que els diners de subvenció que van adreçats a Matinera vagen al 
compte general de l’AMPA per a facilitar la gestió. 
 
3. Activitat de Reis 
El dia 20 de desembre se celebrarà l’activitat de Reis. Es farà una activitat en la que es 
despengen patges de la teulada. La mateixa entitat pot dur a terme activitats 
d’aventura, cosa que es pensa podria estar bé per Setmana Santa o Pasqua. Es 
disposa ja dels vestits, però cal revisar com estan. Es mirarà uns dies abans, a primera 
hora. 
 
4. Altres assumptes que es puguen presentar 
La presidenta informa que traslladà al Consell Escolar totes les peticions que s’acordà 
de dur-hi, en la darrera junta. Per resposta, va obtindre, per part de l’Ajuntament, que 
ho estudiaria. El mateix amb altres qüestions com ara definir que l’Avinguda 
Constitució torne a ser d’una sola direcció. 
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La presidenta informa que hi ha una logopeda compartida amb l’escola de Puçol i que 
s’està habilitant una aula per a ella. També que la segona avaluació serà, enguany, 
abans de falles. També es comentà en el Consell que en alguna de les extraescolars 
es parla en castellà, però que sembla complicat trobar monitors que parlen valencià. 
Es demana també que les notes siguen en valencià. 
 
S’explica que el col·legi va rebre una proposta de xerrada amb en motiu de la 
Cooperativa Elèctrica, d’Àngel Turbi. 
 
Les Trobades d’Escoles en Valencià es faran enguany en Vinalesa el 6 d’abril de 
2014. Vicky Peris explica que Escola Valenciana ha proposat en Verkami el seu 
finançament l’activitat per a finançar-la. També l’AMPA cal que pague la quota de la 
Coordinadora d’Escoles en Valencià. També es pot participar a nivell individual com a 
“amics de la coordinadora”. S’aprova també que l’AMPA faça un donatiu en Verkami 
per  
 
El dimecres 20, a les 17:30, es farà una concentració en la plaça de l’Ajuntament 
contra la LOMQE. 
 
Es pot fer cinema en valencià, conjuntament amb el Crist, per a programar cinema en 
el conservatori. Seria pagar 230€ entre les dues AMPA i anar en horari escolar. 
 
La direcció demana ajut per a finançar els 937€ que costa l’encolxar ment de les 
columnes del pati d’infantil. 
 
El dimarts 26 de novembre es passarà a signar el conveni amb l’ajuntament per a 
subvenció d’aquest curs. 
 
5. Torn obert de paraules 
Anna Borredà consulta per la incorporació d’una nova extraescolar de capoeira. Es 
comenta que a final de curs és moment de fer noves propostes de cara al curs 2014-
15. 
 
6. Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió. 
S’aprova l’acta. 
 
I sense més assumptes tractats, es tanca la reunió a les 23:58h. 

La Presidenta 
 
 
 
 

Signat: Maria José Martínez 

El Secretari 
 
 
 
 

Signat: Albert Moncusí 
 


